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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elismerte a kormány, hogy az iváncsai 
akkumulátorgyár nem tartja be a zajvédelmi előírásokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban  több  írásbeli  kérdést  intéztem  Önhöz,  amelyekben  többek  között  az  iváncsai
akkumulátorgyár zajvédelemmel kapcsolatos problémáira kérdeztem rá.

Ezekben a kérdésekben leírtam több problémát is  a  gyárral  kapcsolatban,  miszerint  a  település
polgármestere  többször  jelezte,  hogy  korábban  a  határértéken  felüli  zajszennyezés  volt
tapasztalható.  Továbbá  azt  is,  hogy  információink  szerint  az  ígért  és  előírt  zajvédelmi
intézkedéseknek a gyár nem tudott megfelelni a tesztüzem megkezdéséig.

Koncz  Zsófia  államtitkár  asszony  válaszolt  a  kérdéseimre  és  arról  tájékoztatott,  hogy  a
környezetvédelmi  hatóság több alkalommal helyszíni  ellenőrzést  tartott  az  iváncsai  telephelyen,
ahol zajkibocsátást és a zajcsökkentő intézkedések meglétét vizsgálták. Ennek következtében pedig
zajbírság kiszabására, valamint az üzem működésének korlátozására került sor.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Pontosan milyen mért adatok alapján szabott ki bírságot Iváncsán az illetékes hatóság? 
Mekkora volt a bírság összege?

• Milyen módon került korlátozásra az üzem működése?
• A fent említett államtitkári válasszal a kormány elismerte, hogy az iváncsai 

akkumulátorgyár nem felel meg a zajvédelmi előírásoknak?
Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


